
 
 

28 ΝΟΕ 14 

 

Καλημέρα σου, 

 

Είχα τελικά σήμερα επικοινωνία με τον Νο 2 στο Κέντρο για το θέμα μας.  

 

Πάλι δεν έλαβα συγκεκριμένη απάντηση όσον αφορά κάποιο χρονοδιάγραμμα που 

είναι το ζητούμενο ώστε να κάνεις και εσύ τον προγραμματισμό σου. Υπήρξε εκ νέου 

δέσμευση εκ μέρους του ότι εντός των ημερών θα ασχοληθούν με το θέμα του 

διαβ/ρίου, ενώ για το οικονομικό θα το συζητήσει με τον Νο 1. Όπως σου έγραψα και 

χθες δεν ξέρω αν είναι στα πλαίσια των αργών ρυθμών που γενικά κινούνται ή 

συνυπολογίζουν και την ρευστή κατάσταση εν όψει πιθανών εκλογών.  

Ζήτησα πάντως, ότι είναι να γίνει, να υλοποιηθεί εντός του Δεκεμβρίου, ώστε  να 

είμαστε έτοιμοι αρχές του ΄15.  

 

Με αυτά τα δεδομένα, που δυστυχώς δεν ξεκαθαρίζουν απόλυτα το τοπίο, 

τουλάχιστον βραχυπρόθεσμα, κρίνω και εγώ ότι καλό θα ήταν να μιλήσουμε για να 

δούμε τι άλλο σκέφτεσαι για την εξεύρεση λύσεων (ούτως ή άλλως, και το θέμα του 

διαβ/ρίου να επιλυθεί, το οικονομικό δεν ξέρω κατά πόσο θα είναι επαρκές, 

δεδομένου ότι για την «εδραίωση» τα ποσά που απαιτούνται ασφαλώς και δεν είναι 

καθόλου ευκαταφρόνητα).  

 

Όσον αφορά τα θέματα που ενδιαφέρουν, αναζητούν πληροφόρηση για προμήθεια 

όπλων σε αντικαθεστωτικούς στη Συρία (δυνάμεις αντιπολίτευσης) από κέντρα σε 

Τουρκία και Ιορδανία υπό το πρόσχημα παροχής ανθρωπιστικής βοήθειας στο 

συριακό λαό. 

Επίσης, αναζητούν πληροφορίες περί τυχόν 3ου πυρηνικού σταθμού στην Τουρκία, 

μετά τα πρόσφατα δημοσιεύματα περί προκαταρκτικών επαφών της τ/ «EUAS» με 

την αμερικανικών συμφερόντων εταιρία «Westinghouse Electric Co.» («Toshiba 

Group»), καθώς και για την εξέλιξη που υπάρχει σε σχέση με τους σταθμούς 

Ακούγιου και Σινώπης. 

 



Δεν ξέρω αν θα μπορέσουμε τελικά σήμερα να μιλήσουμε από του Γιώργου, πιθανόν 

όμως θα έχω σύντομα ασφαλή λογαριασμό Skype και στο σπίτι (μέσω VPN φυσικά).  

 

Χαιρετώ προς το παρόν 

 

Περιμένω τυχόν νέα σου 

 

 


